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z A P t s N t c A

zo zasadnutia komisie investicnej vifstavby, Zivotn6ho prostredia,
kult0rnych pamiatok, dopravy a verejn6ho poriadku MsZ konanej na MsU

Galanta  d ia  18 .10 .2016

V Galante df ia  19.10.2016

Pritomni: podl'a prezendnej listiny

Predseda komisie p. Zsolt rak6c privital vsetklch pritomnfch a otvoril zasadnutie
komisie.
Mgr. lvan szolga predlozil dopliujrici materi6l ,,Ziadost o zriadenie vecn6ho bremena
na pozemkoch mesta - Ziadatel' Ing. Mari6n Gajdos" v deri konania komisie,
program sa zmenil nasledovne:

Proqram zasadnutia:
1. Otvorenie
2. Ziadost o zriadenie vecn6ho bremena na pozemkoch mesta - Ziadatel' Ing.

Maridn GajdoS
3. Zriadenie vecn6ho bremena - spolodnosf LIDL Slovensk6 republika s.r.o
4. lnvestidnf z6mer ,,Ubytovria - zmena [rdelovosti stavby" ul. Matriskovsk6 cesta

/investor Anita 5z6keov6/
5. lnvestidnli zAmer - SK ArkaOia
6. TC Galandia - informativna sor6va
7. 8. lprava rozpodtu - za oddelenie ORM
8. R6zne, diskusia
9. ZAver

Materidl predloZil Mgr. lvan Szolga
Komisia prerokovala uvedenf materi6l bez pripomienok a jednohlasne ho navrhuje
prerokovat v Mestskom zastupitel'stve.

Materi6l predloZil Mgr. lvan Szolga
Komisia prerokovala uvedenf materi6l bez pripomienok a jednohlasne ho navrhuje
prerokovat' v Mestskom zastuoitel'stve

K bodu d.4
InvestiEnf z6mer ..Ubvtovfra - zmena ridelovosti stavbv,, ul. Matriikovsk6
cesia
Materiril pred loiila lng.Zuzana Kopasov6
K materi6lu odzneli nasledovn6 pripomienky:
o Zsolt Tak6cs - navrhuje investidn! zAmer v tejto lokalite mesta podporit.
Z6roveri navrhuje prijat' nove VZN mesta , ktor6 bude upravovaf sposob vyisiavoy
ubytovacich zariadeni v centr6lnej mestskej zone tak, aby boli schval'ovane len
hotely s min. 3 hviezdidkam..



Strana 2 z 4

o. R6bert Brizlek - ubytovne musia splfraf hygienick6 a technick6 normy, t.j.
ubytovne na podet ubytujilcich musia mat zriaden0 spolodenskrl miestnosti.
. Mgr Miroslav Psota - ubytovacie zariadenie v cMZ musia spliaf urcitf
kategoriz6ciu.

Po odznelfch pripomienkach komisia navrhuje doplnit' predlozen! investidnf z6mer
o vytvorenie spolodenskej miestnosti pre trdvenie vol'n6ho casu ubytujricich.

K bodu d.5

Materi6l predloZila lng.Zuzana Kopasovd
K materi6lu odzneli nasledovn6 pripomienky:
. Zsolt rakAcs - porovnal vyiku preinvestovanfch n6kladov investora kaviarne a
vin6rne v neogotickom kaStieli s pl6novanou vfskou ndkladov v predlo2enom
investi6nom n6vrhu, ktor6 s0 z jeho pohl'adu vysoke.
. Mgr. Miroslav Psota - upozornil na spdsob zhodnotenia maietku mesta - mesto
zapocila cenu investicie a podl'a toho sa navrhne v!,Ska n6jmu.

Komisia prerokovala uvedenf materidl k jednoflivfm bodom:

a) Vydanie suhlasu na vlistavbu rehabilitadnej casti sportov6ho centra Ark6dia, ur.
Kpt. Ndlepku 1575 v Galante v dasti medzi kaviarfiou a telocvi6fiou iudo.
lnveslidnST zAmer zahifia vlistavbu Satni, saunovej casti a relaxadnb
odpodinkovej casti v predpokladanej vf5ke investicie BO - 100 000,- €.

K predloien6mu bodu komisia srihlasi s investidnfm z6merom a odporrida,
aby . iiadatel' pri vf5ke investicii preukizatel,nfm sp6sobom pi.edloiil
zhodnotenie stavebno-technick6ho stavu rekonStruovanej s-tavby.

b) PrediZenie n6jomnej zmluvy medzi Mestom Galanta a sK Arkadia Galanta na
dobu urditri do roku 2035. Mesto Galanta zastfpen6 sSz ma uzatvoren[ so sK
Arkiidia Galanta Zmluvu o n6jme nebytovlch priestorov t,. 01l2o1o na dobu urdit0
do 28.02.2020.

Nakol'ko existuje platn5 n6jomn6 zmluva, komisia odporrida d'alsie prediienie
n6jomnej zmluvy ai po preuk6zani zhodnotenia zrekonstruovanej stavby podl'a
bodu a).

c) Vydanie s0hlasu na uzatvorenie zmluvy o podn6jme nebytov6ho priestoru na ur.
[p]. \qtqpt y 1575 v spr6ve Spriivy Sportovlch zariadeni Galanta pre Ziadateta
SK Arkddia Galanta so spolodnosfou Ark6da s.r.o., Hodsk6 317Ot1Og,924 01
Galanta, leo 36 786 705 k prevddzkovaniu rehabilitadne.y 6asti a squashu.

Komisia _ odporf da vydanie srihlasu na uzatvorenie zmluvy o podnAjme
nebytov6ho priestoru bez pripomienok a navrhuje materi6l prerokovat,
v Mestskom zastupitel'sfue.

K bodu c.6
TC Galandia - informativna spriva
Materi6l predloZila lng.Zuzana Kopasovd
K predloZen6mu materidlu odzneli nasledovn6 pripomienr<y:

. Mgr. Psola - v zmysle predloZenej informativnej sprdvy upozornil, 2e oprava TC
Galandia je moZn6 len na z6klade verejn6ho obstar6vania.

. Brizlak R6bert - vzniesol ot6zku, 6i je mozn6 opravu riesif ako havarijnf stav
a tfm by sa nemuselo rie5if verejn6 obstar6vanie?

. lng. Kopasov6 - nie je moZn6 opravu rie5if priamym zadanim.
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' zsolt rakacs - navrhuje opravu riesit' co najjednoduchsim sp6sobom,
zdemontovanim strechy, .vybudovanim n6hradnej nosnej konstrukcie - stipov
a postavenim novej strechy.

. Mgr.. Psota - predmetn6 riesenie je stidasfou stihlasov autorov p6vodn6ho
projektu.

' Ing Gaulieder - ak6 bud( konkr6tne kozmetick6 ripravy? eo sa po2aduje od
!lsz, ked nie je informovane praviderne o postupe naprenovanel' opr"uf Tc
Galandia? Ktony'm uznesenim MsZ nes(hiasiro's vlisiedkom uipr"iou"ny.n
statickfch posudkov?

. Peter fagka 
- projektanti, ktori vypracuj0 projektov( dokument6ciu na z6klade

sanadn6ho posudku stavby urdia spdsob opravy. zdLrovR upozornii na
skutodnost', ze boli zvolan6 mimoriadne komisie 

- 
za fdelom prerokovania

vypracovanlch statickfch posudkov stavu TC Galandia.
. Ing. Frantisek Gaulieder - vypracovane 4 statick6 posudky boli zameran6 kazdli

na nie6o in6. V kaZdom pripade stadi preverif z6pisy v stavebnom oennir<i
ake boli pouZit6 materiAly pri vlistavbe.

Komisia po odznelfch pripomienkach sa uzniesla na nasledovnom
a) Komisia berie na vedomie obsah stavebnotechnick6ho

spracovanf spolodnost,ou KOBD Slovakia s.r.o.
b) Komisia odporrida postupovat, v zmysle z6verov

prieskumu nasledovne:

postupe:
prieskumu

predmetn6ho

1.. . zabezpedit' predbeinf prieskum trhu na spracovatela projektovej
dokument6cie na z6klade predloien6ho sanadn6ho'posudku 

"t"riuv',"r.toribude podkladom k verejn6mu obstarivaniu.
2. zabezpeiit' verejn6 obstar6vanie na spracovanie pD v zmysre z6kona
o verejnom obstarivani - nadtimitn6 zAkazka najnesk6r 1.et2017.
1. zabezpedit 'spracovanie pD sanicie stavby TC Galandia 2.- 3.et2017.
4. zabezpedit' in2iniersku dinnost'-stavebn6 povolen ie 3. _ 4.et2017.

K bodu 6.7
g. riprava rozpodtu -
Materiif predlo2ila Mgr. Zuzana Kopasova
Komisia prerokovala uvedenli materi6l a jednohlasne ho berie na vedomre
s podmienkou odsrihlasenia materidlu f inandnou komislou.

K bodu d.8
R6zne, diskusia
V r5mci diskusie odzneli nasledovne podnety a otAzky:

. lng. Gaulieder vzniesol olazky - pre6o nie je prltomn6 konatel'ka TC Galandie
p. Michalikov6? Je pravda, 2e dala vfpoved,?

. lng. Kopasov6 - p. Michalikov6 nebola prizvan6 na rokovanie komisie.
o Peter Pa5ka - vfpoved' p Michalikovej nesuvisi smateri6lom

prerokovdvanlim v komisii.
. Fridrich Psota - upozornil

z6mkov6 dla2ba, fas6da na
zaznamenal hrdzu.

na nedostatky v mestskom parku, vypad6va
severnom kridle opad6va, na vstupnlich br6nach

. Ing. Kopasov6 - mestski park ako aj Neogotick! ka5tiel' spravuje MsKS na
zdklade. spr6vcovskej zmluvy. Uvedene poziadavky navrhuje vzniest'
uveden6mu sprdvcovi, ktoryi' tieto skutodnosti MsU neozndmil.

. Ing.arch. sp6nik - chodniky v Mestskom parku boli realizovan6 na zaklade
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. poZiadavky Krajsk6ho pamiatkov6ho riradu.
' llg... Kopasovd predrozira . komisii vypracovanri projektovri dokument6ciu

,,Ndjomnfch bytov" k nahliadnutiu.

K bodu d.9

ZAver

Zapisala: VaS6kovd


